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Geacht college, 

De afgelopen periode zijn in zowel Raalte als Heino op een aantal plaatsen suggestiestroken aangebracht 
waar voetganger veilig zouden kunnen oversteken. Aanvullend is in Raalte nabij de Varkensmarkt een 
zebrapad aangelegd.  
Deze maatregelen kwamen na een jarenlange maatschappelijke discussie en diverse verzoeken om op 
specifieke plaatsen zebrapaden aan te leggen. Als college motiveerde u de keuzes, naast het advies van 
deskundigen, onder andere door te wijzen op het overleg dat had plaatsgevonden met de samenleving. 
Hiermee suggereerde u dat er draagvlak zou zijn voor deze oplossing. 

Echter: sinds de aanleg worden we als fractie met regelmaat gewezen op het feit dat inwoners de keuze 
om suggestiestroken aan te leggen onbegrijpelijk vinden en het vooral zien als geldverspilling en niet-
werkend. Ook in de media lazen we reacties van onder andere de ouderenbonden die zich niet gehoord 
voelden en eufemistisch gezegd ‘niet blij’ te zijn met uw keuze.  
 
Desalniettemin: de werkzaamheden zijn afgerond; de suggestiestroken liggen er en we zullen het er nu 
even mee moeten doen. Nu is het van belang vast te stellen hoe deze oversteekplaatsen in de praktijk 
gaan uitpakken. Wij stellen voor om deze huidige situatie te monitoren en na twee jaar te evalueren.  

Onze vragen:  

1. Als fractie vinden we dat het goed zou zijn om, nu de suggestiestroken er eenmaal liggen, deze 
situatie na twee jaar (dus in de zomer van 2022) te evalueren. Vraag: Bent u het hiermee eens, en 
bent u bereid deze evaluatie te houden en voor te bereiden. 

Voor deze evaluatie zou het goed zijn om vanaf het begin, vanaf nu dus, alle signalen te verzamelen zodat 
er in 2022, naast de algemene en vaak landelijke richtlijnen, een gedegen document met 
praktijkervaringen van de lokale situatie ligt, welke betrokken kan worden bij de evaluatie.  

2. Gezien de recente reactie zou het ons inziens goed zijn dat u nu reeds aangeeft dat zowel de 
ouderenbonden als andere maatschappelijke organisaties actief betrokken gaan worden bij de 
evaluatie, opdat ook zij aan dossiervorming kunnen doen. Vraag: bent u het daar mee eens, en 
indien zo: zou u betrokken organisaties hierover actief willen informeren. 

Gezien de ervaringen tot nu toe lijkt het er sterk op dat een zwaarder gewicht wordt gegeven aan 
algemene richtlijnen en visies van verkeersdeskundigen waardoor de mening van inwoners en 
belangenorganisaties ondergesneeuwd werden.  

3. Wij denken dat het goed is om voorafgaand aan de evaluatie met betrokken organisaties om de 
tafel te gaan om afspraken te maken over de mate waarin de variabelen visie van deskundigen, 
praktijkgegevens en draagvlak meewegen. Vraag: wat vindt van deze suggestie.  
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